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Protokół Nr  7/2014 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu 26 maja 2014 r. 

 
Obecni wg załączonej listy. 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 

 

 

Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie miasta Białogard za rok 

2013. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie  projektów uchwał w sprawie: 

   a)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

b)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad 1  

Posiedzenie o godz. 14.00 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Stefan 

Purol. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony porządek, 

głosując: za- 4(jednogłośnie).   

Burmistrz – zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku Komisji  projektu uchwały w 

sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  

zagospodarowania przestrzennego miasta Białogard. 

Przewodniczący Komisji – poinformował, że Komisja nie była przygotowana w tym zakresie, 

ale wysłucha i ewentualne pytania zada na sesji. 

 

Ad 2 

 Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała  projekt  uchwały w sprawie  przystąpienia  do  

sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania przestrzennego miasta 

Białogard, 

Przedstawiła: Agnieszka Miszczor, Naczelnik Wydz. GP  

 

Burmistrz – dodał, że po tej sesji mieszkańcy mogą jeszcze zgłaszać wnioski. 

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

O godz. 14.15 przyszedł radny W.Czurko. W posiedzeniu Komisji brało udział 5 radnych. 

 

 

Analizę stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie miasta Białogard za rok 2013 

przedstawił K.Bagiński, Burmistrz Białogardu i M.Barcicka, Naczelnik Wydz. OŚ. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

S.Purol – pytał jak jest z windykacją, jeśli chodzi o wywóz odpadów od mieszkańców? 

Burmistrz – odpowiedział, że starają się windykować na bieżąco. 
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M.Chmielewski – pytał co z osobami chorymi, których nie stać na dokonywanie opłat? 

Burmistrz – odpowiedział, że nie ma zwolnień. Można zwrócić się do MOPS o pomoc. 

Burmistrz prosił o odpowiedź Naczelnika Wydz. OŚ w sprawie ściągalności i co z tymi 

mieszkańcami co deklarują , że  nie będą  płacić? 

Naczelnik Wydz. OŚ – wyjaśniła, że tym się zajmuje Wydz. BF i na str. 24 analizy jest 

finansowanie gospodarki odpadami. Jeżeli ktoś  zgłosił deklarację to na tej podstawie 

prowadzona będzie egzekucja. 

Skarbnik – odpowiedziała, że egzekucja jest prowadzona na bieżąco z wynagrodzenia. 

Burmistrz – stwierdził, że obowiązuje taka sama procedura jak w przypadku opłat  za wodę. 
Skarbnik – dodała, że ciężko jest uzasadnić, że kogoś nie stać na zapłacenie 11,50 zł. 

Dokumentacji do złożenia w tej sprawie jest dużo. 

Burmistrz – powiedział, że daje się zauważyć mniej  odpadów o dużych gabarytach. 

Naczelnik Wydz. OŚ – powiedziała, że mieszkańcy wywożą większe gabaryty samodzielnie do 

punktu odbioru. Naczelnik dodała, że nie można traktować jako odpad komunalny 

plastików, błotników jedynie opony. Dlatego pojawiają się w parku części samochodowe, 

zwłaszcza z garaży prowadzących ukrytą działalność w zakresie remontu pojazdów. 

W.Czurko – poruszył problem drobnej odzieży proponując zmianę zasady odbioru jako 

odpadu segregowanego. 

Burmistrz – odpowiedział, że można to rozwiązać. Założenia były takie, że firma będzie miała 

linię technologiczną, ale nie ma za bardzo miejsca. 

Naczelnik Wydz. OŚ – powiedziała, że odzież i elementy zielone ulegają biodegradacji. 

Naczelnik stwierdziła, że jest firma na rynku, która mogłaby współpracować z firmą Pana 

T.Szweda. Naczelnik powiedziała, że chętnie zmienią uchwały, bo też uważa, iż szkło 

powinno być osobno. 

M.Chmielewski – zwrócił uwagę na wzrost odebranych odpadów o 12%. 

Naczelnik Wydz. OŚ – stwierdziła, że odpady będą odbierane w tej cenie. Były przepisy gdzie 

odwozić, ale nie było organów nadzorczych. To efekt czystek w domach. 

Burmistrz – poinformował, że na ul. Kołobrzeskiej pojawiają się funkcjonariusze Straży 

Miejskiej. 

S.Purol – pytał czy nastąpił wzrost deklaracji z segregacją odpadów?  

Naczelnik Wydz. OŚ – odpowiedziała, że początkowo zadeklarowano segregację odpadów w 

86,6%. Na szkoleniach przekazywano, że od 1 stycznia odpady winny być segregowane. 

Często na posesjach, gdzie mieszkają osoby starsze trudna jest segregacja. Dlatego część 
deklaracji zmieniono na brak segregacji odpadów. Obecnie wskaźnik segregowanych 

odpadów wynosi ponad 80%. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Komisja przyjęła do wiadomości przedstawioną analizę. 
 

Ad 3  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 

   a)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za -4 (jednogłośnie). 

 

b)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 
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Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za -4 (jednogłośnie). 

 

 

Ad 4  
W sprawach różnych radni poruszyli następujące sprawy: 

M.Chmielewski – prosił o namalowane koperty dla osób niepełnosprawnych naprzeciw 

wejścia do apteki przy Placu Wolności. 

W.Czurko – prosił, aby  szerzej wyjaśnić temat zastawu nieruchomości opisanego w 

sobotnio-niedzielnym wydaniu Głosu Koszalińskiego. 

Burmistrz – wyjaśnił, że szpital wystąpił z zapytaniem czy są w mieście nieruchomości 

wolne od środków unijnych, które można przeznaczyć pod hipotekę celem zastawu. 

Radny A.Siwek przyznał się, że skserował to pismo i rozniesiono je po skrzynkach. 

Ponadto zaproszono mieszkańców na Komisję Infrastruktury, na której Pan Szczepan 

Jonko wszystko nagrywał i oświadczył, że doprowadzi do upadku tego szpitala. 

Burmistrz poinformował, że dzisiaj jedzie do tych mieszkańców i przeprosi ich za to całe 

zamieszanie. 

Przewodniczący Rady – dodał, że nie doszło do dyskusji a powinno dojść i sprawa została 

zawieszona. Niepotrzebne emocje w tej sprawie. To było pismo do konsultacji a nie do 

mieszkańców. 

 

 

W wyniku wyczerpania dyskusji Przewodniczący Komisji zamknął w/w punkt. 

 

Ad 5  
Po wyczerpaniu tematyki o godz.  15.15  zakończono posiedzenie.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  


